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Geachte heer, mevrouw, 

Op 28 juni 2015 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van Groenlinks over de 
renteloze lening aan stichting ETO. Hieronder beantwoorden wij deze vragen, maar we 
willen graag eerst kort schetsen wat wij hebben beoogd en wat wij in gesprek met het ETO-
bestuur samen willen nastreven. 

Stichting ETO heeft een liquiditeitsprognose tot en met december 2015 overlegd. 
Dit overzicht laat zien dat er een acuut probleem is, in december zal het tekort € 195.000 
bedragen. In het raadsvoorstel stellen wij voor een renteloze lening ter grootte van ditzelfde 
bedrag te verstrekken om de liquiditeitsproblemen van 2015 op te lossen, wat er voor zorgt 
dat het versterkte stichtingsbestuur de tijd krijgt om een goede businesscase op te stellen, 
waarin ook de aflossing van deze lening is opgenomen. 

Over enkele onderdelen van de liquiditeitsbegroting willen wij graag met het versterkte 
stichtingsbestuur om tafel. De sponsorverplichting van ETO richting het eerste team van de 
Hoofddorp Pioniers en de 'MLB layer' zijn hier voorbeelden van. Stichting ETO is van 
mening dat de oppervlakte van dit deel van de opstallen niet voor hun rekening zou moeten 
komen en meent hierover afspraken met de gemeente te hebben. Om te voorkomen dat het 
begrotingstekort € 30.000 bedraagt, nemen wij dit bedrag op in de te verstrekken maximale 
lening. De hoogte van de totale lening kan naar beneden worden bijgesteld indien 
de gesprekken of ontwikkelingen binnen de businesscase hier aanleiding toe geven. 

Dan gaan we nu in op de beantwoording van de vragen. 

Vraag 1: 
Op welke gronden is het bestuur van stichting ETO de mening toegedaan dat de gemeente 
Haarlemmermeer financieel zou moeten bijdragen aan dit deel van de opstallen? 

Antwoord: over de reden waarom het ETO-bestuur deze mening is toegedaan zullen wij met 
hen in gesprek gaan. 

ALG-013/11-11-10 
F S C 
wwwtsc.org 

M I X 
Papier van 

varantwoofd* 
tierkomst 

FSCC104336 



Ons kenmerk 2 0 1 5 . 0 0 2 8 9 7 2 
Volgvel 2 

Vraag 2: 
Is het college dezelfde mening toegedaan als het bestuur van stichting ETO als het gaat om 
de vraag of de gemeente Haarlemmermeer financieel zou moeten bijdragen aan de 'MLB-
layer'? 

Antwoord: zie het antwoord op vraag 1. 

Vraag 3: 

Zijn er documenten opgesteld betreffende deze 'MLB-layer'? 

Antwoord: zie het antwoord op vraag 1. 

Vraag 4: Indien het antwoord op vraag 3 bevestigend is, dan volgen de volgende vragen: 
- welke documenten zijn dit? 
- wie heeft deze documenten opgesteld? 

- wanneer is dat gebeurd? 

Antwoord: zie het antwoord bij vraag 1. 

Vraag 5: 

Indien het antwoord op vraag 3 bevestigend is, dan graag ook in uw antwoorden een 
beschrijving van de afspraken er zijn gemaakt met betrekking tot de MLB layer. Zo is onze 
fractie benieuwd om welke kosten van de exploitatie van stichting ETO het precies gaat, welke 
bedragen daar bij horen, en tot wanneer deze afspraken gelden. 

Antwoord: er zijn zover wij nu weten geen afspraken vastgelegd. 

Vraag 6: 

Is de gemeenteraad van Haarlemmermeer op de hoogte gesteld van afspraken met betrekking 
tot de MLB-layer, en zo wanneer? 
Antwoord: nee, zie onze eerdere antwoorden. 

Vraag 7: 
indien het antwoord op vraag 3 ontkennend is, dan volgt de volgende vraag: 
- wat is de reden dat het college in de lening een bedrag van 30.000 euro opneemt ten 

behoeve van de 'MLB-layer'? 

Antwoord: wij stellen voor deze renteloze lening te verstrekken om de liquiditeitsproblemen 
van 2015 op te lossen, wat er voor zorgt dat het versterkte stichtingsbestuur de tijd krijgt om 
een goede businesscase op te stellen, waarin ook de aflossing van deze lening is 
opgenomen. Wanneer we de MLB-layer buiten de lening laten, is de kans groot dat ETO dit 
jaar een tekort van € 30.000 heeft. Dit komt de vorming van de businesscase niet ten goede. 
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Vraag 8: 
Heeft het college advies ingewonnen van juristen en/of financieel adviseurs ten behoeve van 
de claim van stichting ETO met betrekking tot de 'MLB-layer'? 
Zo ja, bij welke adviseur(s)? In dit geval ontvangt onze fractie graag zowel de opdracht(en) 
aan deze adviseur(s) als ook de adviezen inclusief onderbouwing van deze adviseur(s). 

Antwoord: nee, wij hebben tot nu toe, op dit punt, geen aanleiding gezien om juridisch 
advies in te winnen. Wij zullen dit overwegen op moment dat eventuele nieuwe informatie 
daartoe aanleiding geeft. 

Vraag 9: 
Heeft het college uitgesloten dat het honoreren van het verzoek om nu 30.000 euro ten 
behoeve van de MLB-layer op te nemen in de renteloze lening, uitgelegd kan worden als 
instemming met de claim met betrekking tot de MLBIayer? Zo ja, op welke wijze? 

Antwoord: nee, in ons voorstel geven we aan dat we hierover in gesprek gaan met het ETO-
bestuur. Daarmee is ons inziens voldoende duidelijk dat we op dit moment niet instemmen 
met de claim. 

Vraag 10: 
Zijn er inderdaad afspraken gemaakt tussen de gemeente en stichting ETO met betrekking tot 
het sponsoren van het eerste team van Hoofddorp Pioniers? 

Antwoord: in de nota Garantstelling geldlening Stichting Topsport Haarlemmermeer 
(2010.0007065) is besloten in te stemmen met het door stichting ETO aan Stichting 
Topsport Haarlemmermeer onder voorwaarden verstrekken van een overbruggingskrediet. 

Vraag 11: 
Indien het antwoord op vraag 10 bevestigend is, dan graag antwoorden op de vragen om 
welke sponsorverplichting het gaat, voor welk bedrag gesponsord wordt en onder welke 
voorwaarden. Onze fractie ontvangt graag de documenten waarin deze afspraken zijn 
vastgelegd. 

Antwoord: zie het antwoord op vraag 10. 

Vraag 12: 

Welke andere onderwerpen wilt u met het bestuur van stichting ETO bespreken? En wanneer 
zal dit gesprek plaatsvinden ? 

Antwoord: zoals aangegeven in de raadssessie is er zowel ambtelijk als bestuurlijk 
regelmatig overleg met stichting ETO. Het ETO-bestuur heeft een duidelijke opdracht 
meegekregen en deze onderwerpen zullen onderdeel uitmaken van de gesprekken. De 
opdrachten aan het ETO-bestuur zijn: 
• het opstellen van een businesscase voor de korte termijn (het lopende seizoen) en voor 

de lange termijn waarbij baten en lasten duurzaam in evenwicht zijn; 
• het inrichting van een goede governance-structuur tussen de drie betrokken 

rechtspersonen waarbij de risico's beter beheersbaar worden; 
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• het op orde brengen en houden van het financiële beheer, door onder meer het 
opstellen van een gedegen liquiditeitsprognose, jaarstukken en begrotingen. 

Vraag 13: 
Deelt u de mening van de fractie van Groenlinks dat u ons voorafgaand aan een stemming 
over dit raadsvoorstel zou moeten informeren over de uitkomsten van dit gesprek? 

Antwoord: wij voeren regelmatig overleg over de voortgang van de aan het ETO-bestuur 
voorgelegde opdrachten. Op dit moment is nog niet alles in kaart gebracht. Zodra wij een 
volledig beeld hebben zullen wij deze met u delen. 

Vraag 14: 
Welke afspraken heeft u met het bestuur van stichting ETO gemaakt met betrekking tot de 
voorgestelde renteloze lening? Graag ontvangt onze fractie van u de overeenkomst behorend 
bij de voorgestelde lening. 

Antwoord: nadat door u is ingestemd met het verstrekken van een renteloze lening aan 
stichting ETO zal een overeenkomst worden opgesteld. 

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Haarlemrtlermeer 

de hurgdrneesjei 

tv 

drs. Theo 
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